

Amazing 韩国
KOREA 韩国

5D4N
济州岛 + 神话主题
(入住01晚蓝鼎神话世界度假酒店)
JEJU ISLAND + SHINHWA THEME PARK
(1 NIGHTS AT SHINHWA WORLD LANDING HOTEL)

Tour Code: KBN-2

 **Golden**[®]
Destinations



Korea
韩国

免费 FREE



城山日出峰
Seongsan Sunrise peak



泰迪熊博物馆
Teddy bear museum



Yongduam Rock
龙头岩



神话主题公园
Shinhwa Theme Park

行程次序·以当地旅社安排为准。
Sequences of Itinerary are subject
to local arrangement.



Yellow Café
香蕉牛奶咖啡厅



Camellia Hill
山茶花之丘



O' sulloc Tea Museum
绿茶博物馆

精简行程:

第一天 启程 ✈️ 济州岛 (机上用餐/晚)

- ☑️ 龙头岩
- ☑️ 梨湖海水浴场
- ☑️ 神奇之路

第二天 济州岛 (早)

- ☑️ 神话主题公园 (含主题乐园自由券)
- ☑️ 神话水上乐园 (请自备泳衣和泳帽)

赠送: 每人韩币 20,000 的济州神话餐饮券

第三天 济州岛 (早/午/晚)

- ☑️ 山茶花之丘
- ☑️ 绿茶博物馆
- ☑️ 泰迪熊博物馆
- ☑️ 香蕉牛奶咖啡厅
- ☑️ 紫菜博物馆 (体验韩式传统服装+DIY韩式紫菜饭卷)

第四天 济州岛 (早/午/晚)

- ☑️ 城山日出峰
- ☑️ 城邑民俗村
- ☑️ ECOLAND主题公园 (含列车)

第五天 济州岛 ✈️ 启程 (早/-/机上用餐)

- ☑️ 土产店

观光景点:

济州岛

- ◆ 龙头岩 - 200万年前熔岩喷发后冷却而形成的岩石, 活像龙欲飞上天时突然化作石头一般。
- ◆ 梨湖海水浴场 - 梨湖海水浴场坐落在济州市中心, 位置十分便利。拥有沙质柔软的海滩和美丽的自然风光在夏天十分受游客欢迎。此外以浴场旁边防波堤上一红一白的小马灯塔最为吸睛, 黄昏后便会亮灯, 相当特别。
- ◆ 神话主题公园 - 是以韩国著名动漫公司TUBAN旗下的知名3D动漫角色, 例如Larva「爆笑虫子」、Wingcle Bear「皇冠熊」、Buck「巴克」及Oscar「奥斯卡」为蓝本携手联合打造。乐园内设有三个独有的主题区, 名为「视界之港」、「爆笑虫子的冒险村」及「奥斯卡的新世界」, 以15项精彩刺激的游乐设施、主题展览及引人入胜的现场表演, 让游客仿如身临其境的漫游于世上最伟大的神话和历史之中。您还可以到Kakao Friends专门店, 看到包括RYAN, MUZI, APEACH, FRODO等8个超级可爱的Kakao Friends并一站购足各种可爱的周边商品
- ◆ 神话水上世界 - 在这里, 我们有各种各样的游乐设施和滑水道, 包括亚洲第一个230公尺的超长的滑水道, 以及其他13种不同类型水上设施的从疯狂刺激的滑水道、精彩万分的冲浪池、到轻松惬意漂流河及游泳池。
- ◆ 山茶花之丘 - 拥有世界上最大的山茶花, 花期最早的山茶花, 以及散发香味的山茶花, 共计有500多种, 6000多种的山茶树聚集在此。Camellia Hill除了山茶花外, 还种植了椰子树等各种造型树, 为一造景树木园。除此以外, Camellia Hill在不同的季节也能看见不同种类的花。春天:樱花, 铁竹; 夏天:绣球, 麦冬(水菊节); 秋天:波斯菊, 粉红麝香, 天日红, 菊花; 冬季:山茶花。
- ◆ 绿茶博物馆 - O' Sulloc博物馆以绿茶为主题而建设, 是了解学习韩国传统茶文化的方。它不仅其茶杯组成的建筑特点早已闻名遐迩, 东西方传统和现代文化在这里也得到了和谐的交融, 而自然优美的环境, 使这里又不失为一个绝佳的休憩之地。博物馆里, 亭台相连, 鱼儿在壁荷间嬉戏。
- ◆ 泰迪熊野生博物馆 - 展示百年来深受全世界人们喜爱的玩具熊而建的。在两个展馆中可以见到世界各地生产的玩具熊。
- ◆ 香蕉牛奶咖啡厅 - 香蕉牛奶不只在韩国大受欢迎, 也是很多外国游客去到韩国「必喝」的饮料, 香蕉牛奶主题咖啡厅内部的装修和布置也是浓浓的香蕉味, 黄色的装潢配上随处可见的香蕉牛奶装饰真的超卡哇依~店里就跟黄咖啡馆的名称一样黄呢呢! 喜欢喝香蕉牛奶的朋友, 不妨在此购买杯来享受下吧。
- ◆ 城山日出峰- 耸立在济州岛东端的巨大岩石, 为汉那山360个子火山之一, 也是世界最大突出于海岸的火山口。
- ◆ 城邑民俗村 - 是完全保存了韩国传统的一处民俗村。这里有许多文化遗产, 很好地保留了古代村庄的原貌。
- ◆ EcoLand生态主题公园- 也叫森林小火车乐园, 是目前济州岛唯一一个以火车旅行为主题的大型生态公园, 用小火车将四个主题园区串联起来。沿途停靠生态之桥站、湖畔站、野



风味餐:

- ☑️ 韩式自助
- ☑️ 济州黑毛猪肉烧烤
- ☑️ 韩式(粒)鲍鱼海鲜砂锅
- ☑️ 韩式烤肉
- ☑️ 人参炖鸡汤



酒店住宿 4 晚:

- ☑️ 济州岛蓝鼎神话世界度假酒店或同级 x1 晚
- ☑️ 济州Avia酒店或同级 x3 晚



购物店:

- ☑️ 人参公卖局
- ☑️ 韩国化妆品
- ☑️ 护肝宝专卖店



Seongsan folk village
城邑民俗村



Eco Land Theme Park
ECOLAND主题公园



Shinhwa Water Park
神话水上乐园

SCHEDULE:

D1

DEPARTURE ✈️
JEJU ISLAND

(MOB/D)

- ☑️ Yongduam Rock
- ☑️ Iho Tewoo Beach
- ☑️ Mysterious Road

D2

JEJU ISLAND

(B/)

- ☑️ Shinhwa Theme Park
- ☑️ Shinhwa Water Park

(Please bring own swimming suit & cap)

Free: KWR 20,000 Jeju Shinhwa World

Food and beverage coupon per person

D3

JEJU ISLAND

(B/L/D)

- ☑️ Camellia Hill
- ☑️ O'sulloc Tea Museum
- ☑️ Teddy bear museum (Teseum)
- ☑️ Yellow Café (Banana Milk Cafe)
- ☑️ Seaweed Museum (Experience

Hanbok + DIY Gimbap)

D4

JEJU ISLAND

(B/L/D)

- ☑️ Seongsan Sunrise Peak
- ☑️ Seongsan Folk Village
- ☑️ Ecoland Theme Park (Include Little Train)

D5

JEJU ISLAND ✈️
DEPARTURE

(B/-/MOB)

- ☑️ Local Product Shop

TOURIST ATTRACTIONS:

JEJU ISLAND

- ◆ **Yongduam Rock**- Is a volcanic rock that was created from an eruption about two million years ago.
- ◆ **Iho Tewoo Beach**- Is conveniently located close to downtown Jeju City. The sandy, gently-sloping beach and its mix of city amenities and natural beauty make it a popular destination for tourists.
- ◆ **Shinhwa Theme Park** - Jeju's newest theme park. The park is located in Jeju Shinhwa World and offers 15 rides and attractions, themed exhibits and live performances based on Tuban's popular 3D Animated characters such as Larva, Wingle Bear, Buck and Oscar. You can also visit the Kakao Friends Store to see the 8 super cute Kakao Friends including RYAN, MUZI, APEACH, FRODO in Jeju Shinhwaworld, and buy all kinds of lovely peripheral goods at one stop.
- ◆ **Shinhwa Water park**- Has wide variety of rides and slides, including the first 230 meters height slide in Asia, and 13 other different types of waves, slides and pools.
- ◆ **Camellia Hill**- One of the best gardens in jeju island. It's gorgeous during the day. More than 500 species of camellia flowers are in bloom which you might be fascinated by the smell of the flowers. Not only from the smell of the flowers, but also from the beautiful scene. Futhermore, you will be able to enjoy the magnificent view of different types of flowers in different seasons.
- ◆ **O'sulloc Tea Museum** - Located next to O'sulloc's Seogwang Tea Planation in Jeju, was the first tea museum opened by Amore Pacific in 2001 with the aim of introducing and spreading Korean teas and the traditional tea culture of Korea.
- ◆ **Teddy Bear Museum** - Teddy Bear Museum was built to showcase hundreds of years by the people around the world love teddy bear. Teddy bear produced in the world can be seen in the two exhibition halls.
- ◆ **Yellow Café** - Banana milk is not only popular in Korea, but also a lot of tourists must drink when visit Korea. The decoration of the banana milk theme cafe is rich in banana sweet smell and yellow decoration. Who like to drink banana milk, you may buy a cup and enjoy it.
- ◆ **Seongsan Sunrise Peak** - Where you can enjoy the spectacular natural surroundings.
- ◆ **Seongup Folk Village**- A folk and history museum with miniature display of traditional villages.
- ◆ **Eco Land Theme Park** - you can explore around in a train that looks like 1800s' steam powered Baldwin train. In the large Gotjawal forest with railway trails, let's experience the ecosystem of the forest, take a walk and enjoy a picnic. Besides, there are many things to enjoy including Eco Bridge, Eco Windmill, Picnic Garden, Kid's Town, Eco Road, Bare Foot on Scoria, Floating Café, and topiary art works



SPECIAL CUISINE :

- ☑️ KOREAN BUFFET
- ☑️ BLACK PORK BULGOGI
- ☑️ ABALONE SEAFOOD STEAMBOAT
- ☑️ KOREAN BBQ
- ☑️ GINSENG CHICKEN SOUP



Hotel 4 Nights :

- ☑️ Jeju Shinhwa World Landing Hotel or similar classes x1 Night
- ☑️ Jeju Hotel Avia or similar classes x3 Nights



Shopping Stop :

- ☑️ Ginseng Outlet
- ☑️ Cosmetics Shop
- ☑️ Liver Supplement Shop

• 韩国 SOUTH KOREA •



货币 Currency 	SOUTH KOREAN WON - KRW 韩币 - KRW	信用卡 Credit Card 	* 许多信用卡在韩国都能通行 * Credit cards are used widely in South Korea								
货币兑换率 Exchange Rate 	KRW 1000 = MYR 3.80 1000 韩币 = 马币 3.80 <small>*Subject to currency of the day* *以当天汇率为准*</small>	拨号代码 Dial Code 	SOUTH KOREA : +82 韩国 : +82								
电压 Voltage 	Voltage - 220 V 电压 - 220伏特	插座 Power Socket 	2 round pins *Please bring a universal electric plug adapter 两个圆脚头插座 *请自带多功能插座								
时差 Time Different 	South Korea - 1 hour ahead of Malaysia 韩国标准时差快马来西亚时间1小时	行李托运 Luggage Allowance 	Each individual are entitled to check in 1 luggage of not more than 20kg and a hand carry bag not more than 7kg. 每人只限携带一件不超过7公斤的手提行李上机，以及托运行李不超过20公斤。								
气候 Weather 	<table border="0"> <tr> <td><input type="checkbox"/> Spring 春季 3月 - 5月 Mar to May 24°C - 10°C</td> <td><input type="checkbox"/> Summer 夏季 6月 - 8月 Jun to Aug 30°C - 15°C</td> <td><input type="checkbox"/> Autumn 秋季 9月 - 11月 Sep to Nov 20°C - 10°C</td> <td><input type="checkbox"/> Winter 冬季 12月 - 2月 Dec to Feb 7°C - -8°C</td> </tr> </table> <small>*Subject to weather of the day* *以当天天气报告为准*</small>			<input type="checkbox"/> Spring 春季 3月 - 5月 Mar to May 24°C - 10°C	<input type="checkbox"/> Summer 夏季 6月 - 8月 Jun to Aug 30°C - 15°C	<input type="checkbox"/> Autumn 秋季 9月 - 11月 Sep to Nov 20°C - 10°C	<input type="checkbox"/> Winter 冬季 12月 - 2月 Dec to Feb 7°C - -8°C				
<input type="checkbox"/> Spring 春季 3月 - 5月 Mar to May 24°C - 10°C	<input type="checkbox"/> Summer 夏季 6月 - 8月 Jun to Aug 30°C - 15°C	<input type="checkbox"/> Autumn 秋季 9月 - 11月 Sep to Nov 20°C - 10°C	<input type="checkbox"/> Winter 冬季 12月 - 2月 Dec to Feb 7°C - -8°C								
飞机型号 Aircraft Type 	<table border="0"> <tr> <td></td> <td></td> <td colspan="2"></td> </tr> <tr> <td>A330</td> <td>Boeing777 / 748</td> <td colspan="2"></td> </tr> </table>							A330	Boeing777 / 748		
A330	Boeing777 / 748										

Departure Date: 出发日期:	<input type="text"/>	Flight: 航班行程:	<input type="text"/>
Tour Fare: 团费:	<input type="text"/>	Airport Tax & Fuel Surcharge: 机场税及燃油附加费:	<input type="text"/>
Tipping: 小费:	<input type="text"/>	Agent Collection Fee: 旅行社代收费:	<input type="text"/>
Visa: 签证:	<input type="text"/>	Travel Insurance: 旅行保险:	<input type="text"/>
		TOTAL: 总数:	<input type="text"/>

GD Partner:

